
Sport 

 

We zijn blij dat de sportaccommodaties in onze gemeente goed op orde zijn of komen. Op 

verschillende plaatsen zijn werkzaamheden aan de gang en het is goed dat onze suggestie om dit ook 

in IJhorst te doen, door het college is overgenomen.  

 

We hebben gevraagd sportverenigingen die niet aangesloten zijn bij een nationale bond, onder 

voorwaarden, toch in aanmerking te laten komen voor subsidie. Om concreet te zijn, het gaat om 

gymnastiekverenigingen in Staphorst en IJhorst. We promoten meer bewegen en deze verenigingen 

werken daar in hoge mate aan mee. U geeft aan dat u hier gehoor aan wilt geven, dank daarvoor. U 

wilt hiervoor met een voorstel naar de raad komen. Wat ons betreft hoeft dat niet, tenzij u buiten 

het sportbeleid gaat maar volgens ons is dat niet het geval, en kunt u dit als college zelf regelen. Voor 

ons is het van belang dat deze verenigingen eenduidig behandeld worden, dus gelijke subsidie 

ontvangen als verenigingen die wel zijn aangesloten bij een nationale bond.  

 

 


